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Fiche proposition de stage - Internship offers

Offre pour / Offer for (you can make offers for both level, if the subjects are different, please use a new form) 

Master 1
Master 2 X
Parcours concerné(s) : Cancer Biology, Epigenetics, Genetics and Cell Biology (EpiGenBio)
	Intitulé du stage 
Title
	Etude d’un nouveau facteur impliqué dans la tolérance aux dommages à l’ADN
Characterization of a novel factor involved in DNA damage tolerance

	Laboratoire d’accueil 

Host laboratory
	Institut de Génétique Humaine (IGH) UMR9002 CNRS-UM

	Nom du responsable 

Name of the PI
	Domenico MAIORANO

	Nom d'encadrant 

Supervisor
	Antoine AZE

	Description (3 phrases)

Description (3 sentences)


	La voie de la tolérance aux dommages à l’ADN est exploitée par les cellules cancéreuses pour échapper aux traitements anticancéreux. Nous avons récemment identifié un nouveau facteur impliqué dans cette voie. Le but du stage est de comprendre son mécanisme d’action et son implication dans la résistance de cellules cancéreuses aux agents endommageant l’ADN.
The DNA damage tolerance pathway is exploited by cancer cells to escape anticancer treatments. We recently identified a new factor involved in this pathway. The aim of the internship is to understand its mechanism of action and its involvement in the resistance of cancer cells to DNA damaging agents.
Reference: Maiorano et al. Int J Mol Sci. 2021 Apr 10;22(8):3924. doi: 10.3390/ijms22083924. PMID: 33920223

	Durée prevue (2 à 6 mois)

Duration  (2 to 6 months)


	6 mois

	E-mail
	domenico.maiorano@igh.cnrs.fr


